
Front com� de Generalitat i Ajuntament per

Salt

El conseller Josep Llu�s Cleries va dir que es reuniran amb el

consistori per trobar solucions Òa la midaÓ de Salt

L'alcaldessa va lamentar la inefic�cia de la just�cia amb els

delinq�ents reincidents

Els representants dels grups municipals

amb representaci� a Salt i Manel

Fuentes durant El mat� de Catalunya

r�dio, que ahir es va fer des de la

Coma Cros Foto: J.N.

El conseller de Benestar Social, Josep Llu�s

Cleries, va dir ahir en declaracions a Catalunya

R�dio que es reunir� amb l'alcaldessa de Salt,

Iolanda Pineda, per buscar Òmesures a la mida de

SaltÓ. Cleries va dir que les mesures Òs'han

d'activar transversalmentÓ, i que afectarien

diversos departaments del govern de la

Generalitat. El conseller va assegurar que no es

limitaran a ser ÒespectadorsÓ, sin� que

Òs'actuar� i els saltencs ens veuran al carrer

arremangats treballantÓ. Tot i que el conseller va

admetre que ha parlat amb l'alcaldessa en diverses ocasions els darrers dies, va

dir que cal esperar Òfins que passi la tensi�Ó per posar-se a treballar i trobar

solucions per Salt.

El programa d'El mat� de Catalunya R�dio es va fer ahir des de la Coma Cros en

motiu dels fets ocorreguts el cap de setmana passat, durant els quals es van

cremar una dotzena de vehicles a m�s d'uns quants contenidors. A m�s de la

tert�lia, la meitat de la qual va tenir Salt com a tema central, es va fer una taula

rodona d'una hora a la qual van assistir tots els portaveus dels grups amb

representaci� al ple. En la taula rodona, Pineda va fer incid�ncia en Òla poca

efic�cia de la just�ciaÓ a l'hora de resoldre la q�esti� de la reincid�ncia delictiva.

L'alcaldessa va afegir que Òcal replantejar-nos la q�esti� dels menorsÓ, en

refer�ncia al control de les seves activitats i la responsabilitat dels seus actes. Per

Pineda, Òaquest �s un tema que caldria replantejar des d'un punt de vista

legislatiuÓ. La representant de les associacions de ve�ns de Salt, Francesca Terr�n,

va fer una Òcrida a fi que els nostres pol�tics s'uneixin i treballin plegats en eixos

com la seguretat, l'educaci� i l'urbanismeÓ. El portaveu del grup de CiU a

l'oposici�, Jaume Torramad�, va dir que Òaquest no �s el moment de fer

campanya, sin� de resoldre els problemes del municipi sobre els quals,

b�sicament, tots estem d'acord en quins s�nÓ. Torramad� va reclamar la

implicaci� dels municipis propers i va recordar que Òel problema de Salt �s un

tema de pa�sÓ. El portaveu del grup d'Independents per Salt a l'oposici�, Ramon

Mu�oz, va dir que cal Òun canvi de model de desenvolupament, i canviar el

creixement quantitatiu per un creixement qualitatiuÓ. Tots els participants a la

taula rodona, van considerar que l'educaci� era un dels pilars b�sics sobre el qual

cal actuar per resoldre les problem�tiques de Salt. En aquest sentit, el portaveu



d'ERC al govern de Salt, Joan Boada, va dir que al municipi Òno calen m�s colálegis,

sin� m�s autocars, per poder portar la mainada a colálegis de les rodaliesÓ i

desmassificar les aules de Salt. Al debat tamb� hi van participar dos representants

de les comunitats magribina i senegalesa, que van dir que comparteixen la

finalitat de la manifestaci� convocada per dissabte, i un membre de la plataforma

anti-Aru.
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